Announcements for 5-22-2022 2022 年 5 月 22 日報告事項

- 1. This week's prayer focus is for an increasing awareness of God's love, likened to an ocean without bottom or shore. 本週禱告焦點:神的愛如無邊無際也無底的海洋,願我們對這愛的體會日益增長。
- We are thankful our brother Eliot Katz had successful surgery this past week. May we continue to pray for his recovery.
 感謝主, Eliot Katz 弟兄上週的手術很成功。讓我們繼續為他的康復禱告。
- 3. There will be a congregational meeting on Sunday, June 12th at 11:30 AM. The main agenda of the meeting is to vote for new church officers. It is a member's privilege and responsibility to attend. Non-members are welcome to observe.

6月12日禮拜天上午11:30舉行會員大會,主要議程為選舉教會新職員。出席會員大會是會員的特權和責任。歡迎非會員旁聽。

We will be holding a church-wide Memorial Day Weekend picnic this coming Saturday, May 28th in Penfield at 12 PM. Please join us as we kick off the summer and say farewell to our brother Howard Stone. Burgers and hot dogs will be provided. Please bring a dish to share.
 我們將於本週六(5月28日)中午在 Penfield 舉行全教會的野餐會,為夏季拉開序幕,並為 Howard Stone

弟兄送行。請帶一個菜來分享,教會將提供漢堡和熱狗。

- Our annual church retreat will be held over Labor Day weekend at Watson Homestead with Pastor Herman Tang as (one of) the retreat speakers. Everyone is encouraged to attend. 一年一度的教會退修會將於勞動節長週末在 Watson Homestead 舉行,鄧灼文牧師為講員之一。鼓勵大家都 參加。
- Pray for our sister Tassia as she heads to Brazil with Titus and for Pastor Young as he travels back to Rochester with the older children. Tassia 姐妹帶幼子 Titus 去巴西,崔牧師帶大些的孩子們回羅城,請為他們禱告。
- Please stay for lunch today after second hour service and activities. Today's lunch and clean-up are served by brothers and sisters from the Mandarin Fellowship Group.
 第二堂崇拜及期間其它活動結束後,請留步用午餐。今天的午餐服事和餐後清理由國語團契的弟兄姐妹提供。
- 8. Sermon speakers:

	May 29
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Brother Yaonan Qian
RCCC-W Worship	Brother Dingli Chen

崇拜講員

	五月二十九日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	錢姚南弟兄
西區崇拜	陳定立弟兄